
 

                                 Z á  p  i  s   č. 9/2012 
                   z jednání výboru OPT TJ Kotva Braník ze dne 5.11.2012  
 

 

Přítomni   :  Kvardová, Svobodová, Havelka, Rudiš, Třešňák, Martinů, Svatý,  Profous, Antoš,   

                      Procházka, Šťastný, Pešata   

  

Omluveni  :  Vojta, Navrátilová  

 

            Kontrola zápisu č. 8/2012 z 1.10.2012 – bez připomínek     

              

 

41/12   Členství v odboru KČT Karlov – Vojta zjistí podmínky a podrobnosti – úkol trvá 

45/12   Vzhledem k malému zájmu o autobusové zájezdy mezi našimi členy, který trvá již druhou     

            sezonu, rozhodl se VOPT uspořádat anketu, ve které  každý náš člen bude mít možnost se  

            vyjádřit jednak ke konání autobusových zájezdů, jednak k jejich směřování. 

            Otázka č.1   Máme vůbec pořádat autobusové zájezdy? 

            Otázka č.2   Pokud ano, tak ve kterých termínech ? 

            Otázka č.3   Pokud ano, pak Vás prosíme o návrhy na zatraktivnění zájezdů(navštívená  

                                lokalita, program zájezdu atd.). 

            Výbor OPT provedl vyhodnocení této ankety s následujícími výsledky z odpovědí: 

            Otázka č.1   Ano, zájezdy rozhodně pořádat.  

            Otázka č.2   Počet zájezdů : 2 na jaře – konec dubna, květen, 2 na podzim – konec září  

                                 či první půle října, časný začátek listopadu 

            Otázka č.3   Některé návrhy již byly vysloveny, spolupráce na budoucí tvorbě  

                                 programu přislíbeny 

 

46/12  Pešata seznámil členy VOPT s obsahem zápisu č.16 a 17/2012 ze schůze VTJ.           

           K Zápisu VTJ č.17/2012 bod č.9/17 VOPT zaujímá toto stanovisko: 

           OPT zásadně nesouhlasí s návrhem citovaným v tomto bodu. Důvody: 

 obtíže se zajištěním již stávající 5 hodinové brigádní povinnosti(organizace, 

nedostatek vhodných prací) v současnosti 

 případné nutné práce mají charakter spíše kvalifikované práce 

 další úbytek členské základny v případě takové zvýšení brigádní povinnosti 

zejména v produktivním věku. Pracovní vytížení členů s brigádní povinností je 

enormní, což lze vysledovat i v nevelkém zájmu o členství v TJ KB. 

 úbytek členů s brigádní povinností nelze nahrazovat zvyšováním počtu 

povinných brigádních hodin, nebo zvýšením poplatku za neodpracování brigádní 

povinnosti. 

 zmiňovaných 16 hodin brigádní povinnosti je oddílová brigádní povinnost, 

odhlasovaná členskou schůzí OLT, za kterou členového tohoto oddílu získávají 

jisté výhody na Valšovkách(nižší platba za pobyt, částečná úhrada cestovného a 

pobyt zdarma na Valšovkách při brigádě, přednost při zařazení do pobytu atd.).  

 Při odpracování této výše hodin v loděnici žádná „výhoda“ nehrozí. 

           VOPT považuje zmíněný návrh za bezpředmětný a z výše uvedených důvodů ani VOPT  

           nezařadí tento bod do jednání své Výroční členské schůze. 

 

 

 

 



47/12   Vedoucí akcí plánovaných na říjen 2012 informovali o jejich průběhu: 

            P 4  6.10.12 – Po létech do Prčice – autobusový zájezd, ved. Vojta, Martinů – zájezd zrušen  

                                   pro nízký počet zájemců.  

            P 5 13.10.12 – Okolí Blatné – vlakový výlet, ved.Martinů, Třešňák – 8 účastníků,                                                       

                                    velmi úspěšné, krásná krajina i počasí 

            P 6 20.10.12 – Benešovsko – vlakový výlet, ved. Svobodová, 20 účastníků, návštěva  

                                    kostelíku Chvojen  

            P 7 27.10.12 – Na východ od Prahy – výlet busem“300“, ved. Navrátilová, Profous –        

                                    vzhledem k příšernému počasí ( liják, později sníh) pouze 4 účastníci, bylo  

                                    nutno zkrátit na minimum..  

            P 8   3.11.12 -  Křivoklátské lesy II – autobusový zájezd, ved. Pešata, Šťastný – 47  

                                    účastníků, velmi úspěšné, Týřov, Skryje, jezírko, barvy podzimu.    

            Havelka informoval o akcích Seniorské středy, které probíhají velmi úspěšně, počet  

            účastníků mírně kolísá, ale je stále kolem 15.              

 

 

48/12   Vedoucí akcí připravených na listopad informovali o stavu jejich připravenosti :  

            P   9 10.11.12 – Mezi Bojovský potokem, Kocábou a Vltavou – Bus“300“, vlak, ved.   

                                      Šťastný, Pešata – připraveno   

            P 10 17.11.12 -  Řevničov – vlakový, ved. Navrátilová, Profous – trasy připraveny   

            P 11 24.11.12 -  Antikarlštejn – vlakový, ved. Havelka, Profous – tradiční výlet, připraveno                           

            P 12   1.12.12 -  Na severozápad Prahy – výlet MHD, ved. Rudiš, připraveno  

 

49/12   Rudiš tlumočil vzkaz Zory Pokorné, která zajišťuje Vánoční setkání členů OPT KOTVA.  

            Letos se bude konat v Srbsku v restauraci U Kapličky. 

 

50/12   Výbor OPT projednal „neplatiče“ z řad OPT.  

             

51/12   Předseda OPT Pešata žádá členy výboru OPT, aby na příští schůzi výboru připravili  

            návrhy na autobusové zájezdy, vlakové a jiné výlety pro tvorbu plánu akcí OPT na rok  

            2013, současně je žádá aby využili event. Návhů tzv. „z pléna“. 

 

52/12   Výbor OPT se zármutkem  přijal zprávu svého předsedy, že dne 4.11.2012 zemřela  

            členka výboru OPT Ing.Jarmila Neubergová. VOPT vyjadřuje rodině a pozůstalým  

            zemřelé upřímnou soustrast. 

 

   

          Příští schůze VOPT se koná 3. prosince 2012 od 17.30 hodin.  

 

                    Zapsala : Kvardová                                                      Schválil : Pešata          

   

 

             

 


